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Vragen voor het vragenhalfuur raad 22 november 2016 
 
 
 

 
Voorzitter, 

Op de door de oppositie georganiseerde avond voor 
ondernemers en bewonersorganisaties uit het Stationsgebied 
werd gevraagd de gemeentelijke informatieavond over de 

tunnel en de verkeerskundige oplossingen in het Stationsgebied niet in de drukke 
decembermaand te houden en om het op een geschikt tijdstip te houden. 

Omwonenden en ondernemers uit dit gebied hebben afgelopen zaterdag een brief ontvangen 
met een uitnodiging voor een informatiebijeenkomst op donderdag 1 december van 17:00 tot 
18:30. Zowel voor omwonenden als ondernemers is dit een heel ongelukkig tijdstip. 
Ondernemers moeten eerder weg bij hun bedrijf, en als ze alleen in hun bedrijf staan eerder 
sluiten. En het valt natuurlijk voor iedereen onder etenstijd. Dit betekent dat veel mensen die wel 
aanwezig willen zijn er toch niet bij zullen zijn. Is het college bereid om dit tijdstip aan te passen 
of om een tweede bijeenkomst op een gunstiger tijdstip te organiseren? 

Tot zover onze vragen. 
 

 
Annette Valent 
Fractie Senioren Heerhugowaard 
 


